
Борис Тадић: Раздвојити резолуцију о Сребреници и ону о српским жртвама
среда, 13 јануар 2010 00:29

Председник Србије Борис Тадић специјално за „Политику” појаснио је идеју о писању и
усвајању резолуције о Сребреници. Нашем листу председник је рекао:

  

„Иницирао сам резолуцију о Сребреници јер сматрам да то питање није ни страначко
нити политичко, већ вредносно и морално.

  

Овом резолуцијом се скида и анатема са нашег народа, штити наш национални интерес,
и она ће бити потврда да не постоји колективна кривица и да сваки злочинац има своје
име и презиме.

  

Морамо раздвојити резолуцију о Сребреници и резолуцију о српским жртвама. Обе ћемо
усвојити. Сви доживљавамо патњу личних и националних жртава, али српски народ и
држава ће показати да саосећају и са туђим жртвама.

  

Злочинци морају бити кажњени за своја недела због жртава и њихових породица и због
помирења народа на Балкану. И ми се морамо тако и понашати.

  

Само таквом политиком можемо бранити право на сећање и на наше жртве. Само таквом
политиком уважавања туђе патње и одавања поштовања туђим жртвама јесте могуће на
међународном плану стицати кредибилитет и за вођење националне политике.

  

Резолуција о Сребреници је спремна и Влада Републике Србије ће је разматрати у
најскорије време. Знам да није дочекана свугде са одобравањем, нисам то ни очекивао,
али на крају усвајање ове биће од користи и за народ и за државу Србију. Морамо
покретати иницијативе које мењају стварност у позитивном смеру.

  

Позивам све актере на политичкој сцени Србије да се уздрже од странчарења,
злоупотребе ове теме, језика мржње и да покушамо да постигнемо консензус о овом
вредносном питању.”
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(Политика)
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